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Dato  22.07.16 
Referat fra møte i ny administrativ nemnd ved Nordhordland legevakt. 

 

Dato:  25. mai kl. 09.00 – 11.00 Sted: Nordhordland legevakt, kjeller 

Tilstede: Ørjan R. Forthun   Lindås 

 Leni Dale   Lindås 

Kristian Simonsen   NHLV-ØHD 

Erna Fosse   NHLV-ØHD 

Grethe Fosse   Radøy 

Grethe Herøy   Fedje 

Helga Ellingsen  Masfjorden 

Oddvin Neset   Modalen 

Olav Mongstad  Austrheim 

Helge Kvam   Meland 

Mette Fauskanger  Osterøy 

Ingebjørg Søreide  Gulen 

Anne Hildegunn Færøy NUI    

Saksliste 

 

10.16 Godkjenning av referat 17.02.16 

Referat godkjent. Merknad fra Grethe Fosse vedr. pensjonsordning for leger i vakt ved 

NHLV-ØHD. Kristian Simonsen sjekker dette ut med Lindås kommune. 

 

11.16 Status økonomi – budsjett 1. kvartal v/ Erna 

Se vedlagt PP-presentasjon Kristian og Erna  

       

12.16 Status prosjekt DIPS v/ Kristian og Erna 

Styringsgruppen valgte å utsatte oppstart av DIPS til 1. sept. grunnet manglende 

integrasjon. Alle strukturer er nå bygget opp med unntak av laboratorium og røntgen. 

 

13.16 Prosjekt metodebok NHLV-ØHD v/ Kristian 

Arbeider med web basert prosedyrebok for NHLV-ØHD. På den måten håper vi å binde 

sammen kommune i kunnskapsbasert praksis. Det forventes 1 års arbeids prosess i dette 

prosjekt arbeidet. 

 

14.16 Status prosjekt helsehus v/ Ørjan, Kristian og Anne Hildegunn 

Skisseprosjekt nå ferdig og oppstart av forprosjekt vedtatt. Tidspunkt for oppstart av 

forprosjekt er usikkert pr nå. Bygg på 12 000 kvm med fem etasjer.  Ny 

kommunestruktur fra 2020 medfører ny planstrategi i kommunene, og bør sammen med 

prosjekt helsehus gå parallelt i det videre arbeidet. 

 

15.16 Status nødnett v/ Erna 

Kontinuerlig vedlikehold av nødnett radio kompetanse er viktig. Kommunene må selv ta 

ansvar for dette og kan selvsagt ta kontakt med NHLV ved behov for re-opplæring. Leger 

uten nødnett radio opplæring er ikke vaktkompetent.  

 

16.16 Statistikk ØHD v/ Kristian 

Første kvartal 65% belegg. Siste kvartal 50% belegg. Rolig på sykehus også denne 

perioden. 85% av innleggelsene er via NHLV.  

 

17.16 Innspill fra fagråd for kommuneoverleger i NH v/ Kristian 

Fagråd for kommuneleger i NH ønsker representant i adm. nemnd. Ørjan mener dette et 

godt poeng som sikrer dialog. Tilslutning fra adm. nemnd er at leder i fagråd for 

kommuneoverleger møter som observatør i adm. nemnd heretter. 

 

18.16 Ymse 

Videreføre leiekontrakt for NHLV-ØHD. Eiendomsavdelingen i Lindås kommune tar dette 

videre i nødvendig omfang. 
Erna Fosse - referent 


